
Miljø- og Planlægningsudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 7. oktober 2010

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

MPU alm. del

Samrådsspørgsmål W
Vil miljøministeren redegøre for, på hvilket grundlag kommunerne skal vurdere
lejen ud fra markedshensyn, og om det er korrekt, at der kan ventes lejestig-
ninger på op til 500 pct. for koloni- og nyttehaver? Samrådsspørgsmålet har
tidligere været stillet i folketingsåret 2009-10, jf. MPU alm. del - samrådsspm.
DP.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Mette Gjerskov (S).

På udvalgets vegne

Ida Auken
formand
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